
  

  

Oskar Fjetland  

Vida Somers  

Jonetta Øyre  

Sara Madeleine Haga  

Meri Dhora  

Maren Valand  

Stefiny Packiyanathar  

Juan José Vargas Garcia  

Alexander Viktor Kangas  

Amy Johanne Blanchard  

Daniel Ness  

 Mia Sanness     

Innkalling til møte i Velferdstinget  

Det innkalles herved inn til møte i Velferdstinget i Agder.  

  

Tid: Onsdag 8.november kl. 17.00  

Sted: Møterom A3041, Jon Lilletuns vei 2A UiA Grimstad   

NB: Vennligst gi en tilbakemelding uansett om du kan delta eller ikke på  leder@vt-

agder.no    

Det blir servert mat og drikke på møtet, og vi tar hensyn til matallergier og -preferanser. Husk 

å melde ifra om evt. allergier eller preferanser så snart som mulig (dersom du ikke har det 

allerede) til leder.  

Med vennlig hilsen,   

Helene Brevik, Leder, 

VT.  

  

  

  

  



  

  

  

Saksliste VT-møte   

Møtedato: 08.november 2023 kl.17.00    

Sted: A3041 UiA Grimstad   

 

 

 

SAK   TITTEL    SAKSBEHANDLER   MERKNAD   

VT-sak 00a/23   

  

Valg av ordstyrer      Muntlig    

VT-sak 00b/23   Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden    

Ordstyrer    Vedlagt    

VT-sak 00c/23   Godkjenning av protokoll  

11.10.2023   

Ordstyrer   Vedlagt    

   

Orienteringssaker            

VT-sak 52/23   Siden sist   Helene Brevik/Jakob 

Mæland  

Vedlagt    

Vedtektsaker   

VT-sak 53/23   Utviklingsplan   Mathias Neteland   Vedlagt   

Diskusjonssaker   

VT-sak 54/23  Representasjon i Velferdstinget   Helene Brevik   Vedlagt   

VT-sak 55/23    

  

Revidering av Aktivitetsfondet  Helene Brevik   Vedlagt   

Orienteringssaker         

VT-sak 56/23   Eventuelt          

   Evaluering av møtet      Muntlig    

  

  

  

  

  



  

  

Dagsorden for VT-møte 08.11.23    

AU foreslår følgende dagsorden for møtet:    

SAK   TITTEL    ANSLÅTT TIDSPUNKT   

VT-sak 00a/23   Valg av ordstyrer   17:00-17:05   

VT-sak 00b/23   Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden    

17:05-17:10   

VT-sak 00c/23   Godkjenning av protokoll  

11.10.23  

17:10-17:15   

VT-sak 52/23   Siden sist    17:15-17:25  

VT-sak 53/23  Utviklingsplan   

  

17:25-18:15  

PAUSE    18:15-18:35  

VT-sak 55/23  Representasjon i Velferdstinget   18:35-19:35  

VT-sak 56/23  Revidering av aktivitetsfondet   19:35-20:35  

VT-sak 57/23   Eventuelt   20:35-20:45  

    

Møtet er estimert til å vare til ca 20:45  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



  

  

Velferdstinget i Agder  

  

  

VT-sak    Protokoll  

Møtedato   11.10.23  

Protokollfører:  Miriam Trovi   

  

  

UiA:   

Vida Sommers  

Jonetta Øyre  

Meri Dhora  

Maren Valand  

Stefiny Packiyanathar  

Arle Åmdal Vara  

  

Ansgar:   
Daniel Ness  

  

Noroff:   
Amy Johanne Blanchard  

  

Fagskolen i Agder:  
Aleksander Viktor Kangas  

  

NLA:  

Faith Mundua  

  

AU:   

Helene Brevik  

  

Mathias Neteland  

  

Sigrid Solheim  

  

Vilma Himberg  



  

  

Ordstyrere:  Sunniva 

Flak Fekjær   

Protokollfører:  Miriam 

Trovi   

  

Forfall:  

Oskar Fjetland  

Sara madelein Hagan  

  

Andre til stede:   

Jakob Mæland, Styreleder SiA   

Maiken Køien Andersen, leder STA  

Emilie (Ansgar nestleder) SAKSLISTE  

VT-sak 00a/23 Valg av ordstyrer  

Forslag: Sunniva Flak Fekjær   

  

Enstemmig vedtatt   

  

VT-sak 00b/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden  

Enstemmig vedtatt  
  

Starter møtet med en kjapp gjennomgang av dagsorden på engelsk.  

  

VT-sak 00c/22 Godkjenning av protokoll 13.09.23  

Enstemmig vedtatt  

  

Orienteringssaker   

  

VT-sak 43/23 Siden sist  

  



  

  

Helene Brevik i VT Gir beskrivelse av ViN-Samling og strukturerering av VT som organisasjon og har 

fortalt andre aktører om hva VT skal jobbe med. Hun gir også beskrivelse av hva de ulike i 

arbeidsutvalget har jobbet med siden det forrige VT-Møtet  

   

Jacob Mæland presenterer siden sist i SiA. Jacob sier litt om lund torv og signering av veidekke og 

kontrakt med veidekke på 400 studentboliger. Også snakket han om VT sitt forslag til  

budsjettforhandlinger, Habiliteringsbehov i barnehagen og Åpningen av Kraftverk mandag 16.10.23  

  

  

  

VT-sak 44/23 Orientering ViN-samling  

  

AU har vært på ViN samling i Oslo siden forrige VT møte. Helene presenterer viktigheten av 

erfaringsutveksling og relasjoner med de andre velferdstingene for å få en mere forent studentstemme 

nasjonalt. Sammen ga Velferstingene (ViN) ut et felles leserinnlegg i Khrono. I tillegg har det blitt delt 

erfaringsutveksling om ny oppstartede studenthus og snakket om observatørrett i samskipnadsstyret.  

  

Spørsmål fra tinget: Er det stor forskjell på velferdstingene i Norge?  

  

-  Helene gir tilbakemelding om at størrelsen på studentbyene har mye og si for antall 

VT medlemmer og stillingsprosentene i AU og Ansvarsområde knyttet til de ulike 

studentbyene man representerer.  

  

  

Vedtektsaker:   

  

VT-sak 45/23 Økonomireglement    

  

Sigrid presenterer sakspapiret om økonomireglementet. Forklarer om regler rundt bruk og disponering 

av midler Velferdstinget blir tildelt fra SiA og økonomiske rammer for drift og videre distribusjon. Det 

presiserers også om unntak for økonomireglementet stilles det forslag til særskilte grunnlag 

(økonomiske avtaler og oppstarts midler)  

  



  

  

(Det kom innspill fra observatørbenken om å ha med all redaksjonelle endring og tidspunkt for 

endringene)  

  

Kommet inn 3 endringsforslag  
  

  

Enstemmig vedtatt  

  

Forslag at disse går under redaksjonelle endringer:  

  

  

  

  

Forslag til Vedtak:   
Velferdstinget vedtar økonomireglementet med de endringene som måtte komme på møtet.   

  

Hele vedtaket blir stemt over:  

1 avholdende   9 

stemmer for.  

  

  

VT-sak 46/23 Handlingsplan 2023-2024   

  



  

  

Helene har fremlegg for sakspapiret og presenterer de ulike målene for de ulike stillingene i AU og 

felles mål.  

  

Det er gode spørsmål og diskusjon rundt tillegg og eksisterende handlingsplan mål og VT 

representanter ber om redegjørelse av noen av de målene.  

  

Forslag til vedtak:   

Velferdstinget vedtar økonomireglementet med de endringene som måtte komme på møtet.   

VT-sak 47/23 Resolusjon sanitær-produkter   

  

Vilma innleder med repulsjonen og presentere hvordan dette er tatt opp i fjorårets velferdstinget og 

presenterer plan for å gjennomføre dette.  

Velferdstinget gir et nikk til redaksjonelle endringer til AU om å spisse resolusjonene fra VI til 

Velferdstinget i Agder og at ikke velferdstinget «mener» men Krever at SiA bidrar til dette.  

  

Det er diskutert om hvor finans til disse produktene skal hentes fra, universitetet, SiA eller kommunen.  

  

det blir løftet frem at SiA og kommunen bør kunne gi midler til å ha sanitærprodukter på 

studentboliger eller universitetslokaler og samskipnadens lokaler.  

  

  

Endringsforslag:  

1. Enstemmig vedtatt  

2. Enstemmig vedtatt  

  

Tilleggsforslag:  



  

  

1. Enstemmig vedtatt  

  

Forslag til vedtak:    

Velferdstinget i Agder vedtar Resolusjon: Gratis sanitærprodukter til studentene i Agder med 

de endringene som måtte komme på møtet.    

Enstemmig vedtatt  

  

Diskusjonssaker:   

  

VT-sak 48/23 Hva sliter studiestedene deres med?   
  

Mattias gir en presentasjon om viktigheten av samarbeid mellom aktører som bør samarbeide for 

studenter. Hvordan kan Velferdstinget knytte deres respektive studiesteder tettere mot SiA. Målet er at 

alle institusjonene skal trives og hvis dette blir løftet frem vil AU jobbe videre med å realisere dette.  

Noen av tingene som ble tatt opp:  

- Aktiviteter som tilbys   

- Psykisk helse, Helsevesenet for studenter  

- Lærerike forelesninger  

- Markeringsdagen for psykisk helse med frokost i Kristiansand og gratis lunsj i 

Grimstad.   

- At arrangementer ikke overlapper med forelesninger.  

  

  

VT-sak 49/23 Revidere retningslinjer for SSM   

  

Det kommer inn ulike innspill vedrørende spørsmålene i sakspapiret og det blir både stilt spørsmål om 

ansvarliggjøreing av foreningersom ikke bruker driftsmidlene sine til det de er øremerket til. Kommer 

inn ulike forslag på hvordan man lett kan hvise screenshot av bankutskrift, eller ha lettere budsjetter å 

vise frem « estimate budsjett».   

  

  

  



  

  

VT-sak 50/23 Økonomiske avtaler:   

  

Rammer rundt økonomiske avtaler blir redegjort for å forespørre om at VT kan komme med meninger 

om hva slags rammer dette skal være for foreninger som har økonomiske avtaler skal ha begrensninger 

til å søke om driftsmidler i tillegg til det som er vedtatt i økonomisak avtaler.  

  

Bør være mulig å søke om(omfordele); så skal FU innstille og VT ta en endelig avgjørelse på dette. 

Velferdstinget oppfordres til å komme tilbake til AU om innspill til retningslinjer for økonomiske 

avtaler.  

  

  

  

Orienteringssaker:   

  

VT-sak 51/23 Eventuelt   

  

Det var ingen saker til eventuelt.   

  

Møtet er hevet 21.30  

  

Protokollfører Miriam Torvi   

  

  

 

 

 

 

 

 

 

  



  

  

VT-sak      52/23  

Møtedato    08.11.23      

Saksbehandler   Arbeidsutvalget v/Helene Brevik  

   

Siden sist   

Leder  

• Kontorarbeid  

• Møter med studentrådslederne på UiA, Fagskolen, Noroff, NLA og Ansgar  

• Etablere kontakt og lære opp ny VT-representant fra NLA • Forberede SSM-sak til, ha 

formøter før og delta på SiA-styremøte  

• SIKRET 5,15 MILLIONER KRONER TIL SSM FOR 2024!  

• Gjennomgang av forslag til statsbudsjett, og utarbeidelse av respons med ViN  

• Arbeid med forventningsdokument mellom Studentjuristen og VT  

• Oppfølging av juridisk bistand rundt VTs vedtekter  

• Dialogmøter om VTs organisering  

• Oppdatere dokumenter på nettsiden  

• Skrevet innlegg og forberedelser til IME-konferansen  

• Jobbet med retningslinjene for Aktivitetsfondet  

• Publisert SoMe-innhold om helsekassa  

• Jobbet med oversikt over utgifter for H23  

• Møte med Faith om det å være internasjonal student  

• Parlamentsmøte hos STA  

• Møte om endringer i interne digitale plattformer  

• Møte med avdelingsleder for SiA Helse  

• Intervju med Unikum, og ta kontakt med nyhetsmedier om SSM-saken  

• Personalsamtaler  

• Planlegge fellesmøte for studentrådene  

• Workshop om universitetsbyen Grimstad, og studentrådsmøte i Grimstad  

  

Politisk nestleder  

• Kontorarbeid  



  

  

• AU-møter   

• Deltatt på POV: Kristiansand   

• Deltatt på åpningen av Kraftverk   

• Presentasjon for UiO Campus Sør  

• Deltatt på høstkonferansen til NSO   

• Forberedelser til IME-konferansen   

• Sakspapirer  

• SIKRET 5,15 MILLIONER KRONER TIL SSM FOR 2024!  

  

Organisatorisk nestleder  

• Kontorarbeid  

• FU-møter  

• SiA-møte med vedtatt SSM-budsjett  

• Møte med KSI  

• Frivillighetens middag i Kristiansand  

• Lagd ny plattform der SSM vil bli lagt ut  

• Avspasering  

  

Kommunikasjonsansvarlig  

• Kontorarbeid  

• Delta på og promotere POV: dager i Grimstad og Kristiansand  

• Fortsette arbeid med studentjuristen  

• Månedlig møte om erfaringer innenfor SoMe arbeid sammen med UiA og SiA  

• Delta på åpningen av Kraftverk  

• Samarbeide om innhold til sosiale medier med kommunikasjonsavdelingen til SiA 

 

 



  

  

VT-sak      53/23  

Møtedato    08.11.23      

Saksbehandler   Arbeidsutvalget v/Mattias Neteland 

 

Utviklingsplan for Velferdstinget i Agder (VT)  

Utviklingsplanen er organisasjonens veiledning for hvilket arbeid som skal prioriteres i en 

lengre periode. Utviklingsplanen tar for seg organisasjonens politiske arbeid og 

organisatoriske mål internt. Dokumentet viser til de sakene som er aktuelle og viktige til 

enhver tid, i tråd med det politiske måldokumentet og interne prosesser i organisasjonen. 

Utviklingsplanen vil legge føringer på hva Arbeidsutvalget (AU) skal jobbe med, men vil ikke 

begrense hva som er mulig å arbeide med.   

I VTs vedtekter står det at utviklingsplanen skal revideres innen desember hvert år. Derfor 

løftes denne saken nå, slik at VT har mulighet til å sende inn endringsforslag og vedta en 

revidert plan. AU ønsker å minne VT på at dette er en god mulighet for representantene til å 

påvirke videre utvikling av VT og hvilke punkter AU skal jobbe med.   

AU har foreslått enkelte endringer for VT. Forslag til utviklingsplanen ligger vedlagt og AUs 

forslag er markert. Endringer på følgende punkter blir foreslått  

  

Under generelt er det ikke foreslått noen endringer 

 Under politisk:  

- Jobbe for at Studentrådene i Grimstad og Kristiansand skal bli mer slagkraftige og at 

rådene skal bli beholdt videre etter prøveperioden. Endre til «Fortsette arbeidet med å 

styrke studentrådet i Grimstad og studentutvalget i Kristiansand.»  

- Legge til «Arbeide for en politisk handlingsplan som sikrer økt finansiering av 

helsetiltak for studenter i Agder»  



  

  

  

Under organisatorisk:  

- Punkt om hvor VT-treff blir avholdt på Bluebox, Østsia og Studenthuset. Stryke 

Østsia.   

  

Under kommunikasjon:   

- Første punkt om å opprettholde god kvalitet på nettsiden, også på engelsk. Endre til 

«Opprettholde god kvalitet på nettsiden, og arbeide for god informasjon også på 

engelsk.»  

  

  

  

  

  

  

Forslag til vedtak:  

Velferdstinget vedtar revidert utviklingsplan for Velferdstinget i Agder, med de endringene som 

måtte komme på møtet.   

  

Vedlegg:  

Revidert utviklingsplan for Velferdstinget i Agder.   

  



  

  

Utviklingsplan for Velferdstinget i Agder  

Utviklingsplanen er organisasjonene veiledning for hvilket arbeid som skal prioriteres i en 

lengre periode. Utviklingsplanen tar for seg organisasjonens politiske arbeid og 

organisatoriske mål internt. Dokumentet viser til de sakene som er aktuelle og viktige til 

enhver tid, i tråd med det politiske måldokumentet og interne prosesser i organisasjonen.   

Utviklingsplanen legger føringer for hva arbeidsutvalget skal prioritere, men legger ikke 

begrensninger ovenfor hva som er mulig å arbeide med.   

Generelt  

VT skal:   

• Jobbe kontinuerlig med å forbedre det psykososiale miljøet blant studentene  

• Opprettholde en god dialog med SiA angående semesteravgiftsmidler som ikke blir 

disponert av VT  

• Endre seg i takt med omgivelsene slik at tinget i størst mulig grad evner å fremme 

interessene til studentene tilknyttet medlemsinstitusjonene  

• Jobbe for at minst 2 institusjoner er representert i alle utvalg  

Politisk  

VT skal:   

• Jobbe for at Studentrådene i Grimstad og Kristiansand skal bli mer slagkraftige og at 

rådene skal bli beholdt videre etter prøveperioden. Fortsette arbeidet med å styrke 

studentrådet i Grimstad og studentutvalget i Kristiansand.  

• Samarbeide med Velferdstingene i Norge (ViN) for å styrke VT lokalt.  

• VT skal utarbeide politikk som handler om en inkluderende og mangfoldig studietid  

• Jobbe for at SiA fortsetter å styrke dekningsgraden i Agder, med mål om 20%  

• Arbeide for en politisk handlingsplan som sikrer økt finansiering av helsetiltak for 

studenter i Agder  



  

  

  

Organisatorisk  VT 

skal:  

• Legge opp til at VT-treff blir holdt på Bluebox, Østsia og Studenthuset. Legge opp til 

at VT-treff blir arrangert på Bluebox og BARE  

• Sørge for at fordeling av studentsosiale midler foregår på en riktig og rettferdig måte  

• Supplere tomme verv fortløpende  

• Følge opp samarbeidsavtalene med SiA, STA og studentrådene  

• Følge opp økonomiske avtaler med studentforeninger  

• Avholde søkerkurs hvert semester  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



  

  

VT-sak 54/23  

Møtedato 08.11.23  

Saksbehandler Arbeidsutvalget v/Helene Brevik   

    

Representasjon i Velferdstinget  

I fjor diskuterte Velferdstinget (VT) antallet representanter fra hvert studiested, og 

Arbeidsutvalget (AU) har derfor valgt å fortsette denne saken. I VTs vedtekter står det 

beskrevet hva formålet med VT er, og hva slags representasjon tinget skal ha. 

Studentsamskipnaden i Agder (SiA) og Lov om Studentsamskipnader avgjør hvilke 

studiesteder som skal være representert i tinget (§ 4). Videre står det at det er de øverste 

studentorganene tilhørende disse institusjonene som velger representanter til VT, altså 

studentrådene. Det var registrert 14 074 studenter i Agder våren 2023, og andelen 

representanter fra hvert studiested er som følger:  

  

Universitetet i Agder: 12 875 studenter, 7 faste representanter  

Fagskolen i Agder: 531 studenter, 2 faste representanter NLA: 

402 studenter, 1 fast representant  

Ansgar høyskole: 320 studenter, 1 fast representant  

Noroff: 128 studenter, 1 fast representant  

  

Tidligere var det en fagskole i Kristiansand og en i Grimstad, men etter at de ble slått 

sammen valgte forrige VT å fortsatt ha to representanter derfra. De gav også uttrykk for at det 

kunne være gunstig å ha to representanter fra hvert av de mindre studiestedene.  

Dette ble foreslått fordi:  



  

  

• Det kan skape bedre samhold og en mer samlet identitetsfølelse å ha en 

medrepresentant som også kjenner studiestedet  

• Det kan gjøre at representasjonen fra de mindre studiestedene er mindre 

personavhengige, og ulike perspektiver fra samme institusjon kan representeres  

• Man kan reise sammen til VT-møtene  

• Det gjør at de mindre institusjonene har en større stemme, ettersom studentene fra 

Universitetet i Agder utgjør en majoritet og kan få gjennomslag selv hvis de alle 

representantene fra de mindre studiestedene er enige  

  

I tillegg har VT 12 representanter for øyeblikket, og dette kan for eksempel skape problemer 

dersom halve tinget stemmer for et vedtak og den andre halvdelen stemmer mot. Det er 

derfor hensiktsmessig å diskutere mulighetene for å ha et antall representanter som utgjør et 

oddetall.   

 

Dersom VT ønsker å gjøre endringer i representasjonen i tinget må dette gjøres som 

endringsforslag til vedtektene. Vedtektene vil tas opp over nyttår, og forslag fra tinget må 

sendes på mail senest 3 uker før.  

  

AU ønsker derfor at VT skal diskutere:  

- Hvor mange representanter burde sitte i VT?  

- Hvor mange representanter burde det være fra hvert studiested?  

  

  

  

  

  

  

  



  

  

 VT-sak 55/23  

Møtedato 08.11.23  

Saksbehandler Arbeidsutvalget v/Helene Brevik   

Revidere retningslinjer for Aktivitetsfondet  

Aktivitetsfondet er midler som skal brukes på sosiale arrangmenter, som ikke dekkes av 

Studentsosiale midler (SSM). Det ble opprettet etter korona, og ble betalt for med 

koronamidler gitt fra Kunnskapsdepartementet (KD). Formålet med fondet er å gi støtte til 

foreninger og grupper med enkeltstudenter som ønsker å skape aktivitet for studentene i 

Agder. Fondet har ikke tatt imot søknader siden 22. november 2022, men det har vært 

eksepsjonell høy forespørsel om at fondet skal åpnes igjen. Det er enkelt å søke midler, og det 

er et lavterskel tiltak for å iverksette sosial aktivitet.  

AU har lagt inn forslag til endring som vi i dag ønsker å diskutere.   

Aktivitetsfondet var åpent fra mai til november i 2022, og i den perioden har følgende 

nøkkeltall blitt registrert:  

• 39 foreninger og 5 studentgrupper søkte  

• 61 søknader ble mottatt  

• 681 101 kr ble tildelt (500 000kr fra KD-midler, 181 161kr fra VT)  

• I gjennomsnitt kostet hvert arrangement 11 165kr  

• Engasjerte omkring 3200 studenter (røft estimat basert på søknadene)  

  

For å kunne åpne Aktivitetsfondet må det sikres midler, og retningslinjene må revideres. 

Arbeidsutvalget (AU) ønsker at overskudd på over 200 000 kr på VTs investeringsfond skal 

overføres til Aktivitetsfondet. AU foreslår at søknader til fondet vil mottas i januar måned, 

hvor man kan søke for aktivitet resten av året. På denne måten kan man konsentrere 

behandlingsperioden i et tidsrom hvor nye studenter er mer sannsynlige til å ha hørt om 

fondet. I tillegg så kan behandlingen skje etter årsskifte, når det kan avgjøres hvor stort 

overskuddet på investeringsfondet er.  



  

  

Vedlegg: Retningslinjer for Aktivitetsfondet  

Retningslinjer for Aktivitetsfondet  

Aktivitetsfondet skal gi støtte til foreninger og studenter som ønsker å skape aktivitet for studentene på 

Agder. Fondet skal dekke studentenes behov for økonomisk støtte til sosiale aktiviteter.    

Aktivitetsfondet skal gi støtte til foreninger og grupper på 15 studenter eller flere, som 

vennegrupper, som ønsker å skape aktivitet for studentene på Agder. Fondet skal dekke 

studentenes behov for økonomisk støtte til sosiale aktiviteter.  

Spørsmål om søknaden rettes til "aktivstudent@sia.no".  

Aktivitetsfondet skal gi økonomisk støtte til foreninger og studenter som ønsker å skape sosial aktivitet 

for studentene på Agder. Fondet støtter foreninger og grupper på 15 studenter eller flere, som 

vennegrupper, til en rekke ulike type arrangmeneter og andre sosiale sammenhenger. Spørsmål om 

søknaden rettes til "aktivstudent@sia.no".  

Formål  

Aktivitetsfondet skal gi økonomisk støtte til foreninger og studenter som ønsker å skape sosial 

aktivitet for studentene på Agder. Fondet skal dekke studentenes behov for økonomisk støtte 

til sosiale aktiviteter. Aktiviteten det søkes midler til må gjennomføre innen nåværende 

kalenderår (2023). Det er mange studentforeninger i Agder, og fondet skal dekke mest mulig 

aktivitet. Alle som søker oppfordres også til å skaffe egne midler, eksempelvis gjennom 

sponsormidler og egenandel. Aktivitetsfondet vil ikke nødvendigvis fullfinansiere aktiviteten.  

  

  

  

  



  

  

Hvem kan søke?  

• Linjeforeninger/studentorganisasjoner med eget organisasjonsnummer   o 

Linjeforeninger/studentorganisasjoner kan kun ha en søknad til en aktivitet om 

gangen inntil den er gjennomført i året  

• Studentråd tilknyttet høyskoler eller universiteter tilknyttet Studentsamskipnaden i 

Agder (SiA)   

• Studentgrupper på 10 studenter eller mer, med hensikt å skape aktivitet.  

o Dersom det søkes om støtte til en studentgruppe på under 15 studenter 

begrenses den mulige støtten til 3000 400 kr per person.  

I hovedsak er fondet åpent på vårsemesteret, januar til mai, og på høstsemesteret, september til 

november.  Fondet stenges når det er tomt.  

Man kan søke til aktivitetsfondet i januar måned, og søknadene kan gjelde aktivitet som vil foregå fra 

20. februar til desember. Søknader vil prioriteres ut fra når de ble sendt inn (førstemann-til-mølla 

prinsippet). Søknader som også vil bli prioritert er søknader som:   

• Har størst mulig omfang i antall studenter, og lavest mulig pris per hode  

• Er spesielt rettet mot internasjonale studenter  

• Inkluderer innsamling til/oppmerksomhet rundt veldedige formål  

• Er åpne aktiviteter som markedsføres til alle  

Firsten for å søke er 31. januar, og søknadene vil bli behandlet fram til 20. februar. Søknadene mottas 

først av saksbehandler i SiA, som går igjennom og prioriterer søknadene. Deretter revideres forslag til 

vedtak av Arbeidsutvalget (AU). Midlene satt av til Aktivitetsfondet vil være et eventuelt overskudd på 

mer enn 200 000 kr på Velferdstinget (VT) sitt investeringsfond. Dette kan ikke påregnes at det alltid 

vil finnes et slikt overskudd, og størrelsen på overskuddet vil avgjøre hvor mange søknader som kan 

innvilges i et gitt år.  

   

  



  

  

  

Søknad  

Søknaden til aktivitetsfondet skal inneholde formålet med aktiviteten og målgruppe, og skal 

også gi et anslag på hvor mange deltagere søkeren regner med vil delta. Søknaden skal 

inneholde et budsjett. Budsjettet skal vise til forventede inntekter og kostnader med henvising 

til hvilke poster som ønskes dekket av støtten. Det er mulig å søke støtte på opp til 

50 000kr.  Søknaden sendes til “Aktivstudent@sia.no”.  

Dersom søknaden er ufullstendig vil søknaden bli avslått uten begrunnelse.  

Viktig å huske på når midler søkes:  

• Søknader må sendes før aktiviteten er avholdt  

• Ønsker dere å betale med faktura må dette informeres om i søknaden  

• Brukes det mer penger enn det tildelte beløp kan det ikke garanteres utbetaling på det beløp 

som har oversteget tildelingen  

• Trenger dere å bruke midler på annet enn det pengene er utdelt til må dette avklares i forkant  

• Ved gjennomføring av aktiviteten, og tilhørende promotering, skal det tydelig formidles at 

aktiviteten støttes av aktivitetsfondet til VT. Ved posting på sosiale medier, vær påpasselig 

med å tagge @vtagder. I bilder og videoer som omtaler VT i sammenheng med 

aktivitetsfondet skal ikke alkohol eller andre rusmidler være synlige.  

  

Rapportering av brukte midler  

I etterkant av aktiviteten skal det leveres en kort forklaring på gjennomføring av 

arrangementet, i tillegg til arrangementets regnskap. Det skal spesifiseres hva midlene er 

brukt til, og kvitteringer/andre bilag må legges ved. Dette skal sendes til 

"aktivstudent@sia.no".  

Frist for å rapportere om brukte midler er 30 dager etter avholdt arrangement. Blir ikke 

aktiviteten rapportert innenfor 30-dagersfristen, kan det ikke forventes utbetaling av midler.   



  

  

Søknadene vil behandles fortløpende, men det må påberegnes 14 dagers behandlingstid. Ved klager om 

avslag eller reduksjon i tildeling skal AU behandle klagen. Det er søker som er ansvarlig for å sende 

dette over til AU (leder@vt-agder.no), og klagefristen er 14 dager etter avslått søknad. Klagen behandles 

på førstkommende AU-møte. Det kan her forekomme unntak i særskilte situasjoner, og AUs vedtak er 

endelig.  

Hva kan søkes om?  

Støtten det søkes om skal gå til aktiviteter for foreninger og studenter til både faglig og sosiale formål. 

For å sikre at flest mulig studenter får glede av midlene er det satt følgende begrensninger per 

arrangement:  

• Mat og drikke dekkes opp til 250 200 kr per person  

• Inngang til arrangementet og aktivitet dekkes opp til 100 kr per person  

• Lokale dekkes opp til 5000 kr  

• Pynt til arrangement dekkes opp til 500 kr  

Følgende gis ikke støtte til:  

• Alkohol  

• Gaver   

• Promoteringsmateriale    

• Lisenser, utstyr og opplæring som er til enkeltindivid  

• Søknader tilknyttet styremøter  

• Transportkostnader  

• Lønn og honorar  

• Daglig drift og større investeringer, dette kan søkes om gjennom Studentsosiale midler  

• Årlige arrangement som foreningene gjennomfører fast hvert år. Unntak er tilfeller hvor det 

feires høytider  

  

Sist revidert 16.11.2022  
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